
Referat af bestyrelsesmøde d. 26. april 2021 

 

 

Til stede: Gitte O, Michelle, Tom og Gitte A (ref.) 

 

1. Valg af ordstyrer 

     Gitte A blev valgt 
 

2. Godkendelse af dagsorden  
    Dagsorden blev godkendt  

 
3. Træningsudstyr 

Nu går de snart i gang med at sætte vores udendørs træningsudstyr op helt         
præcist tirsdag i uge 19 

 
4. Affald  

Vi er i bestyrelsen ved at være godt trætte af at have affald på som punkt ved 
hvert møde. Møbler i restaffald, store papkasser der ikke klappes sammen og 

ting der bare bliver smidt foran storskrald m.m. Affald er en dyr post og vi har 
endda en mand ansat til at sortere det affald vi selv skulle sortere!!  Der er 

kun en til at betale og det er os selv via huslejen.  

 
Det er planen at vi skal have nedgravede affaldsøer, men der er ikke noget nyt 

fra Aarhus kommune endnu. 
 

 
5. Sankt Hans  

Det er endnu uvist om vi kan afholde Sankt Hans i forhold til Covid-19, vi 
venter og ser tiden an.  

 
 

6. Evt. 
 

Vi er blevet tilbudt at få sat en postkasse op til pakker, i stil med dem der står 
nede ved Spar. Vi har valgt at takke nej da vi har rigtig mange muligheder for 

at hente pakker i nærområdet. Og kønne er de jo ikke.  

 
Der er fejl i nogle beboeres forbrugsregnskab, dette vil bestyrelsen gå videre 

med til administrationen. 
 

Vi havde besøg af nogle beboere, dejligt. Nogen for at høre hvordan det lige 
var med hækken rundt om haven og nogen som gerne ville have en grønnere 

legeplads og peppe den lidt op. Dette vil der blive arbejdet videre med, både 
fra beboer side og fra bestyrelsens side. 


